

EU-Konformitätserklärung / EG Declaration of Conformity

Hersteller / Manufacturer: OLAN-Haushaltsgeräte e.K.

Adresse / Address: Eichborndamm 277
13437 Berlin
Germany

Hiermit wird bestätigt, dass alle Mikrowellen
This is to confirm that all microwave ovens

Marke / Brand :



Typ/ Type: EM 6349*

... = Laufnummer des Modelles / *model number*

* = Farbe / *colour*

den Vorschriften der Europäischen Richtlinien entsprechen.
comply with the regulations of the European Directives.

Die Übereinstimmung des bezeichneten Produktes mit:
The conformity of the designated product with:

- den Vorschriften der Europäischen Richtlinien **CE 2014/30/EU**: EMC (Electromagnetic Compatibility);

*the regulations of the European Directives **CE2014/30/EU**: EMC (Electromagnetic Compatibility);*

- den Vorschriften der Europäischen Richtlinien **2014/35/EU**: LVD (Low Voltage Directive) und **CE 2014/30/EU**: EMC (Electromagnetic Compatibility);

*the regulations of the European Directives **2014/35/EU**: LVD (Low Voltage Directive) and **CE 2014/30/EU**: EMC (Electromagnetic Compatibility);*

- RICHTLINIE **2011/65/EU** DES EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten

*DIRECTIVE **2011/65/EU** OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment*

wird durch die vollständige Einhaltung folgender harmonisierter Europäischen Normen nachgewiesen:

is demonstrated by full compliance with the following European standards:

EN 55011:2016+A1:2017 + A11:2020 + A2:2021
EN 55014-1:2021
EN 55014-2:2021
EN 61000-3-2:2019+A1:2021
EN 61000-3-3:2013+A1:2019 + A2:2021
EN 60335-2-25: 2021 + A11:2021
EN 60335-2-6: 2015 + A1:2020 + A11:2020
EN 60335-1:2012 + A11:2014 +A13:2017 + A1:2019 +A2:2019 + A14:2019 +A15:2021 + A16:2023
EN 62233:2008

Berlin, 12.05.2026

A. Stieben
Abteilungsleiter/ *Department Manager*

